
Zápis ze schůze VK Kokořínsko, konané dne 9.11.2024 v restauraci Pod 
Houskou 
  

Přítomni: O. Cihelna s.,O. Cihelna j., J. Klicpera, J. Vltavský, R. Mikuláš, M. Suk, L. 
Suková, J. Karko, P. Henke, K. Berndt, V. Král, M. Strnad, J. Guttenberg, 
J. Trültzsch, Č. Novotný, M. Syrový, J. Lepšík 

Nepřítomni: J. Šťastný, J. Kunzo = dal plnou moc pro M. Suka (viz příloha) 
Hosté: P. Weisser, J. Pleticha 
  
1) Jak vznikl problém, který vedl k takovému názorovému rozkolu v OVK 
- J. Klicpera shrnul historii návrhu "Ohlašování projektu na prvovýstup" od konání 

OVK dne 24.10.2023, kdy byl tento návrh většinou členů odmítnut. Dále upozornil 
na průběh hlasování na OVK 20.4.2024 o stejném  návrhu a na následné aktivity 
předsedy po  této OVK, kdy v červenci přijal dva nové členy OVK bez odsouhlasení 
ostatních členů. 

- M. Suk a J. Karko shrnuli vývoj a dění okolo "Pravidel ohlašování projektů 
prvovýstupů". 

 
2) Jak postupovat dál, které věci je potřeba znovu prodiskutovat, na čem se 

shodnout, nebo naopak odmítnout 
- J. Pleticha žádal o upřesnění a vyjasnění, kdo je SS a kdo člen OVK. 
- L. Suková upozornila na vyrovnání vztahů a nastavení dalších procesů 
- J. Klicpera navrhl čekací dobu pro kandidáta na SS, navrhl schválení člena OVK 

prostou většinou členů OVK a přednesl návrh na maximální počet členů OVK 
Kokořínsko. 

- P. Weisser vyvolal hlasování o maximálním počtu členů OVK – většinou hlasů bylo 
odsouhlaseno max. 19 členů OVK. Předešlé rozhodnutí se tímto ruší. 

- Následně odsouhlaseno, že nové správce skal odsouhlasují většinou hlasů členové 
OVK 

- při odchodu správce skal přebírá správu oblasti/sektoru předseda nebo pověřený 
člen OVK do doby, než bude odsouhlasen nový správce.  

 
3) Jak postupovat v OVK do budoucna 
- J. Klicpera – vzájemný respekt 
- L. Suková – veškerá komunikace mezi členy OVK by měla probíhat pouze uvnitř 

OVK 
- Zákaz prvovýstupů bez předchozího souhlasu OVK – souhlas uděluje správce 

oblasti 
- Do příštího jednání OVK dopřesnit/prodiskutovat „Pravidla ohlašování projektů 

prvovýstupů“, tak, aby mohla být na příštím jednání odsouhlasena. Současný stav 
k tomuto uvedený na webu ČHS bude odstraněn – zajistí J. Pleticha 

 
4) Otázka používání magnézia 
Z hlediska horolezeckého bylo většinou odhlasováno (7 pro, 6 proti 5 se zdrželo), že 
OVK nesouhlasí s používáním magnézia v celém regionu Kokořínsko (tedy i v částech 
ležících mimo CHKO) a jeho používání ZAKAZUJE. O případné výjimky z tohoto 
zákazu nechť zažádají ti, kterým by zákaz vadil, ať navrhnou důvody a místa, kde by 
mělo být povoleno.  
 

Zapsal K. Berndt 
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